
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 

9. června 2025 od 13:00,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
doc. Ing. František Dušek, CSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, 
Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., doc. Petra Mandysová, MSN, Ph.D., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra 
Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Bc. Jana Horáková 
Hosté:  
prof. Ing. Petr Doležel, Ph.D., doc. Ing. Jan Pidanič, Ph.D., doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., doc. Ing. 
Libor Švadlenka, Ph.D. 
Omluveni: 
Ing. Tomáš Fišera 

Program: 
 

1. Zahájení.  
2. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu International 

Business Management Fakulty ekonomicko-správní. 
3. Kontrolní zpráva navazujícího magisterského studijního programu Specializace 

v ošetřovatelství – ošetřovatelská péče v interních oborech Fakulty zdravotnických 
studií. 

4. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
a) FEI/2018/68/1 BSP Aplikovaná elektrotechnika  
b) FEI/2018/54/1 MSP Automatické řízení 
c) DFJP/2019/112/1 BSP Technologie a management v dopravě  
d) DFJP/2019/113/1 MSP Technologie a management v dopravě  

5. Žádost o prodloužení platnosti akreditace (na dostudování stávajících studentů) 
BSP Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera 

6. Oznámení závažné změny studijního programu Fakulty zdravotnických studií. 
7. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty 

filozofické. 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

elektrotechniky a informatiky. 
9. Návrh vnitřního předpisu Pravidla systému zajišťování a hodnocení kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice. 
10. Různé. 
11. Závěr. 

 
 
 
 
 



1. Zahájení 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal na jednání novou 
členku RVH za oblast vzdělávání Zdravotnické obory, doc. Mandysovou, která ve funkci nahradila 
prof. Fuska. Následně předal slovo místopředsedkyni RVH, prof. Molkové, která přítomné 
seznámila s programem jednání. K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky 
ani návrhy na jeho doplnění. Prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Nápravné opatření navazujícího magisterského studijního programu International Business 

Management Fakulty ekonomicko-správní (FES/2025/214/1) 
Prof. Molková připomněla zadání nápravného opatření vztahujícího se k žádosti o vnitřní 
akreditaci navazujícího magisterského studijního programu International Business Management. 
Nápravné opatření bylo následně posouzeno zpravodajem odborné komise, dr Vávrou. 
Předsedkyně ekonomické odborné komise, doc. Kotková Stříteská, přednesla stanovisko 
místopředsedy komise, doc. Kleprlíka, který konstatoval, že požadavky stanovené v rámci 
nápravného opatření byly splněny.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
3. Kontrolní zpráva navazujícího magisterského studijního programu Specializace 

v ošetřovatelství – ošetřovatelská péče v interních oborech Fakulty zdravotnických studií 
(FZS/2021/145/1) 

Prof. Molková seznámila přítomné s požadavky kontrolní zprávy (dále jen „KZ“) navazujícího 

magisterského studijního programu Specializace v ošetřovatelství – ošetřovatelská péče 

v interních oborech, které byly stanoveny v říjnu 2021. Následně předseda odborné komise, 

doc. Grygar, přednesl své stanovisko. V navazující diskusi, do níž se zapojili doc. Mandysová, 

prof. Čapek, dr. Bělina, doc. Grygar a prof. Molková, bylo upřesněno, že požadavek na zpracování 

KZ vycházel mj. z informace uvedené v sebehodnotící zprávě žádosti o akreditaci, kde bylo 

uvedeno, že budoucím garantem programu bude dr. Blanař, u něhož se předpokládala habilitace. 

Na základě diskuse bylo konstatováno, že požadavek na KZ byl naplněn pouze částečně. Členové 

RVH se proto dohodli na přerušení projednávání tohoto bodu. Fakulta zdravotnických studií bude 

vyzvána k doplnění KZ, a to zejména o upřesnění aktuální situace ohledně budoucího 

personálního zajištění studijního programu, zejména pozice garanta.  

 
4. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE 
Prof. Molková seznámila přítomné s plánem dokončení hodnocení prvního pololetí roku 2025. 
Po dnešním jednání bude zbývat projednat poslední dvě hodnocení z tohoto pololetí.  
 

a) BSP Aplikovaná elektrotechnika (FEI/2018/68/1) 
Prof. Molková přizvala k jednání děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky, prof. Doležela, 
a garanta bakalářského studijního programu Aplikovaná elektrotechnika, doc. Pidaniče.  
Doc. Pidanič stručně představil realizaci studijního programu, který garantuje.  
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, následně seznámila přítomné 
s hodnocením komise, v němž byly identifikovány jak silné, tak slabší stránky programu. Mezi 
silné stránky byl zařazeny mj. vzestupný zájem uchazečů o program, kvalita závěrečných prací, 



které svým obsahem odpovídají oborovému zaměření i oblasti vzdělávání. Mezi slabší stránky byl 
zařazen nesoulad dat v IS STAG a akreditačního materiálu, fluktuace v personálním zajištění 
výuky, kolísající kvalita některých posudků vedoucích závěrečných prací.   
Následně byla otevřena diskuse, do níž se zapojili prof. Čapek, prof. Molková, doc. Pidanič 
a doc. Doležel. Diskuse se zaměřila na vize dalšího rozvoje programu, zájem studujících 
o pokračování v navazujícím studiu, možnosti studentských mobilit a úvahy o zatraktivnění 
vybraných předmětů studijního plánu.   
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Aplikovaná elektrotechnika Fakulty 
elektrotechniky a informatiky, č. FEI/2018/68/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

b) MSP Automatické řízení (FEI/2018/54/1) 
Prof. Molková opětovně přivítala děkana Fakulty elektrotechniky a informatiky, prof. Doležela. 
Přítomen byl rovněž garant navazujícího magisterského studijního programu Automatické řízení, 
doc. Dušek, který je zároveň členem RVH. 
Doc. Dusek krátce představil členům RVH studijní program, který garantuje. Mezi jeho silné 
stránky zařadil dlouhodobě stejný zájem uchazečů a relativně stabilizovaný, byť početně menší 
kolektiv. Upozornil však, že menší počet pracovníků s sebou nese omezené možnosti 
zastupitelnosti. 
Předsedkyně technické odborné komise, prof. Šulcová, následně přednesla stanovisko komise 
včetně závěrů a doporučení k dalšímu rozvoji SP. 
K projednávanému bodu byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Molková, 
dr. Bělina, doc. Dušek a prof. Doležel. Diskuse se zaměřila na několik klíčových témat, zejména na 
souladu akreditačních materiálů s IS STAG, strategii fakulty v oblasti studentských mobilit, 
prezentaci tvůrčí činností ve formuláři C-I a otázku možného nástupce ve funkci garanta 
studijního programu.  
Člen RVH doc. Dušek se dle Opatření rektora č. 7/2017 Zamezení střetu zájmů při působení 

akademických pracovníků v orgánech UPCE neúčastnil hlasování o usnesení k hodnocení 

studijního programu, který garantuje. 

doc. Dušek opustil jednání 

Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 4b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu 
navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Automatické řízení 
Fakulty elektrotechniky a informatiky, č. FEI/2018/54/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

k jednání se připojil doc. Dušek 
c) BSP Technologie a management v dopravě (DFJP/2019/112/1) 

K projednávání závěrů vnitřního hodnocení bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Technologie a management v dopravě přizvala prof. Molková děkana Dopravní fakulty 
Jana Pernera, doc. Řoutila, a garanta programu, doc. Švadlenku. 
Doc. Švadlenka přítomným stručně představil realizaci bakalářského studijního programu. Zmínil 
pozitivní trend v rostoucím počtu studentů v posledním období a vyzdvihl vysokou uplatnitelnost 



absolventů na trhu práce. Zároveň poukázal na přetrvávající problém studijní neúspěšnosti 
a na slabší tvůrčí činnosti některých akademických pracovníků podílejících se na zajištění 
programu.  
Předsedkyně ekonomické odborné komise, doc. Kotková Stříteská, představila stanovisko 
odborné komise, které v základě reflektuje informace a hodnocení prezentované garantem 
studijního programu.  
K tomuto bodu byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Čapek, doc. Dušek, 
doc. Mandysová, doc. Dušek, doc. Švadlenka a doc. Řoutil. Diskuse se zaměřila především 
na problematiku studijní neúspěšnosti a možné strategie ke snížení její míry.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 4c: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Technologie a management 
v dopravě Dopravní fakulty Jana Pernera, č. DFJP/2019/112/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

d) MSP Technologie a management v dopravě (DFJP/2019/113/1) 
Garant studijní programu, doc. Švadlenka, představil navazující studijní program. Tento studijní 
program vykazuje obdobné silné a slabé stránky jako bakalářský studijní program Technologie 
a management v dopravě, o němž bylo jednáno v předchozím bodě.  
Doc. Kotková Stříteská, předsedkyně ekonomické odborné komise, následně shrnula závěry 
komise týkající se realizace studijního programu. Upozornila zejména na slabší publikační činnost 
některých akademických pracovníků a na jejich odborné zaměření ve vztahu ke garantovaným 
předmětů. Na základě těchto zjištění komise doporučuje RVH předložit kontrolní zprávu, ve které 
bude zaznamenán pokrok v oblasti zvýšení a zkvalitnění publikační činnosti garantů ZT a PZ 
předmětů s ohledem na jejich odborné zaměření. 
Následně byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina, prof. Molková, doc. Panoch, doc. 
Švadlenka a doc. Řoutil. Diskuse byla zaměřena především na důvody studijní neúspěšnosti 
a možné způsoby jejího snížení. 
Poté proběhla uzavřená diskuse, v jejímž rámci bylo projednáno udělení kontrolní zprávy.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 4d: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnoticí zprávu 
navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Technologie 
a management v dopravě Dopravní fakulty Jana Pernera, č. DFJP/2019/113/1 a zároveň uděluje 
povinnost předložit kontrolní zprávu do 30. září 2027. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Žádost o prodloužení platnosti akreditace (na dostudování stávajících studentů) BSP 

Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera 
(DFJP/2019/121/1) 

Prof. Molková připomněla personální situaci, která byla řešena v rámci bakalářského studijního 
programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy Dopravní fakulty Jana Pernera ve druhé 
polovině roku 2024. 
Na jednání byl opětovně přivítán děkan fakulty, doc. Řoutil, který informoval o dosavadním vývoji 
v oblasti personálního zajištění studijního programu. Aktuální stav působících akademických 



pracovníků byl popsán v podkladových materiálech, které měli členové RVH k dispozici na 
SharePoint uložišti. 
K tomuto bodu proběhla diskuse, do které se zapojili prof. Čapek a doc. Řoutil. Diskuse se 
věnovala skutečnosti, že současní studující dokončí studium za podmínek akreditace platné 
v době jejich nástupu, včetně možností získání certifikátů deklarovaných touto akreditací. Dále 
byla diskutována otázka další strategie fakulty v nabídce studijního programu v oblasti letecké 
dopravy. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje žádost o prodloužení platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie a řízení letecké 
dopravy (DFJP/2019/121/1) Dopravní fakulty Jana Pernera na dostudování stávajících studujících.  

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

6. Oznámení závažné změny studijního programu Fakulty zdravotnických studií 
Prof. Molková představila přítomným změnu, kterou předkládá Fakulta zdravotnických studí. 
Jedná se o změnu ve funkci garanta navazujícího magisterského studijního programu Organizace 
a řízení ve zdravotnictví. Nově navrženou garantkou je doc. Mandysová.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
zdravotnických studií o změnu garanta profesně zaměřeného navazujícího magisterského studijního 
Organizace a řízení ve zdravotnictví (č. FZS/2021/144/1) a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Oznámení méně závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnou méně závažného charakteru v uskutečňování 
navazujícího magisterského programu Historie, v rámci které dochází ke změně garanta 
předmětu profilujícího základu a se změnami v doktorském studijním programu Historie a jeho 
anglickému ekvivalentu Historical Science, které by měly přispět k rozvoji těchto programů. 
Podklady k tomuto bodu byly k dispozici členům RVH na datovém uložišti SharePoint. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 7: 

Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijní programu Fakulty filozofické. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

elektrotechniky a informatiky 
Prof. Molkové představila přítomným změny méně závažného charakteru, které oznamuje 
Fakulta elektrotechniky a informatiky. Tyto změny se týkají bakalářského studijního programu 
Automatizace a bakalářského studijního programu Webové technologie. Obsahem změn jsou 
změny garantů předmětů profilujícího základu, změny v kreditové zátěži vybraných předmětů, 
změna rozsahu některých předmětů. 
Podklady měli členové RVH k dispozici na datovém uložišti SharePoint. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 



Návrh usnesení k bodu 8: 

Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Fakulty elektrotechniky a informatiky. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Návrh vnitřního předpisu Pravidla systému zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí 

a s nimi souvisejících činností Univerzity Pardubice 
Prof. Molková seznámila přítomné s nejzásadnějšími změnami navrhovanými v daném vnitřním 
předpisu. Uvedla, že se jedná zejména o rozdělení původního dokumentu, který obsahoval dvě 
přílohy (Akreditační řád Univerzity Pardubice a Jednací řád Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity 
Pardubice), na tři samostatné vnitřní předpisy. Dále byly do návrhu zapracovány úpravy 
reflektující praxi, která se ustálila od roku 2017, kdy byla pravidla původně schválena.  
Návrh tohoto předpisu byl k dispozici na datovém uložišti SharePoint. K předloženému 
dokumentu proběhla diskuse. 
Prof. Molková následně požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 

Návrh usnesení k bodu 9: 

Rada pro vnitřní hodnocení projednala a schválila návrh Pravidel systému zajišťování kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UPCE. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Různé 
V rámci bodu různé byla projednána změna termínu zářijového a prosincového zasedání RVH 
oproti původně v listopadu 2024 schváleným termínům: 

- zářijové zasedání se uskuteční 8. 9. 2025, 
- prosincové zasedání 8. 12.2025. 

Dále byla v rámci tohoto bodu diskutována přehlednost dat v datovém skladu Power B-I.  
 

11.  Závěr 

Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. 

 

Pardubice dne 9. června 2025 

 

 
 
 
 
 
 
 

          prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. 
předseda Rady pro vnitřní hodnocení  

   Univerzity Pardubice 
 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Horáková 


		2025-06-16T18:00:16+0200
	prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D.




